主日学家庭反馈单

大卫王 第1课 为神所膏

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容,并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。



所学内容:

在今天的课程中,神拣选大卫作以色列的下一任君王。孩子们明白了,神看重我们内在的生命-- 他不仅看我们在公众面前的行为,也看我们的内心意念和私下行为。

(参考经文: 撒母耳记上 16:1-13)



牢记神的话语:

善人从心里所存的善就发出善来;恶人从心里所存的恶就发出恶来,因为心里所充满的,口里就说出来。-路加福音 6:45 (新译本)

建议家长在这一周中,多次与孩子一起练习这节经文。这不仅有助于孩子记住经文,也能加深他们对课堂内容的理解和内化。



建议的亲子活动:

你可以使用一些生活中的滤网(如暖气滤网、咖啡滤纸或机油滤芯)作为例子,说明我们用这些工具来过滤杂质。接着引导孩子思考:如果我们有智慧,就应该使用神赐给我们的"滤网"-圣经和圣灵-来洁净我们的内心,从而帮助我们过讨神喜悦的生活。



每天的祷告:

亲爱的主,求祢在我们里面造一颗清洁的心,并赐下真诚的信心。愿祢的圣灵使我们有能力追求公义,厌恶邪恶。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

In today's lesson, God selected David to be the next king of Israel. The children discovered that God looks at our inner being, our soul, and sees not only how we act in public, but our inner thoughts and private actions as well. (Scripture used: 1 Samuel 16:1-13)





"The good man brings good things out of the good stored up in his heart, and the evil man brings evil things out of the evil stored up in his heart. For out of the overflow of his heart his mouth speaks." Luke 6:45 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help him or her remember the verse, but it will also help to reinforce what he or she learned during class.



Suggested Parent/Child Activity:

Using a furnace filter, coffee filter, or oil filter, as an example, explain how we use filters to remove impurities. Go on to explain that if we are wise, we will use the filters God has given us, the Bible and the Holy Spirit, to remove impurities from our hearts, which will help us live lives that will be pleasing to God.



Daily Prayer:

Dear Lord, create in us pure hearts and sincere faith. May Your spirit empower us to pursue righteousness and hate that which is evil. Amen.